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Gündem 

 

1) Birim Kalite Komisyonu tarafından öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık 

alanların tespiti ve öğrenci sorunlarının dinlenmesi amacıyla 28.12.2023 tarihinde 

gerçekleştirilen öğrenci katılımlı kalite toplantısının ve 21.12.2023 tarihinde 

gerçekleştirilen Müdür-Öğrenci Buluşması etkinliğinde, öğrencilerin belirtmiş olduğu 

problem ve önerileri değerlendirme toplantısının değerlendirilmesi. 

2) Birim Kalite Komisyonu toplantı tutanaklarının 2023 yılından itibaren Yüksekokulumuz 

web sayfasında yayınlanmasının görüşülmesi. 

                                                          Alınan Kararlar 

 

1) 28.12.2023 tarihinde gerçekleştirilen öğrenci katılımlı kalite toplantısında öğrencilerin 

belirtmiş olduğu problem ve önerilerin değerlendirilmesi kapsamında yapılan kalite 

toplantısı sonucunda hazırlanan rapor Ek-1 de belirtilmiştir. 

2) 21.12.2023 tarihinde gerçekleştirilen Müdür-Öğrenci Buluşması etkinliğinde öğrencilerin 

belirtmiş olduğu problem ve önerilerin değerlendirilmesi kapsamında yapılan kalite 

toplantısı sonucunda hazırlanan rapor Ek-2 de belirtilmiştir. 

3) Birim Kalite Komisyonu toplantı tutanaklarının 2023 yılından itibaren Yüksekokulumuz 

web sayfasında yayınlanmasına karar verildi. 
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Ek 1: Birim Kalite Komisyon Toplantı Raporu 

Yüksekokul Müdürümüz Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI başkanlığında 28.12.2023 tarihinde yapılan 

Öğrenci Katılımlı Kalite Komisyonu Toplantısında öğrencilerden gelen sorun ve talepler 

değerlendirilmiştir. 

 

28.12.2023 tarihinde yapılan Öğrenci Katılımlı Kalite Toplantısında öğrencilerden gelen;  

 “Öğrencilerin sınıflara çöp kutusu konulması” talebi Komisyonumuz tarafından sınıflarda hijyen 

sorunu teşkil etmesi nedeniyle uygun bulunmamıştır, koridorlardaki geri dönüşüm kutularının 

çöp atmak için yeterli olduğuna karar verilmiştir. 

 “Öğrencilerimizin yemekhanedeki masa ve sandalyelerin yetersiz olduğunu sayısının 

arttırılmasını” talebi Komisyonumuz Yüksekokul yemekhane alanı tam kapasite kullanılmakta 

olup, herhangi bir ekleme yapılması mümkün olmamaktadır,  yeni yemekhane binası yapılana 

kadar bu şekilde hizmet verileceği belirtilmiştir. 

 “Öğrencilerimizin sınıflardaki koltuklardan gelen gıcırdama sesinin sonlandırılmasını talebi” 

Komisyonumuz tarafından ilgili yerlere iletilip bu sorunun ortadan kaldırılmasının sağlanacağı 

belirtilmiştir. 

 “Öğrencilerimiz sınıflarda kullanılan bilgisayarların yavaş olmaları ve sık sık sorun çıkarmaları 

nedeniyle yenilenmesi” talebi Komisyonumuzca Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığına bildirilerek en 

kısa zamanda bilgisayarların yenilenmesinin sağlanacağı belirtilmiştir. 

 “Öğrencilerimizin bahçede rahatça oturup zaman geçirecekleri alanlar oluşturulması talebi”  

Komisyonumuz bu konuda Yüksekokul Müdürlüğünün Dalaman Belediyesi ile görüşmeler 

yaptığını ve bank talebinde bulunduğunu belirtilmiştir. 
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Ek 2: Müdür-Öğrenci Buluşması Toplantı Raporu 

Yüksekokulumuz Müdürü Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI tarafından 21.12.2023 tarihinde Havacılık 

Yönetimi Bölümü öğrencileri ile gerçekleştirilen Müdür-Öğrenci Buluşması etkinliği sonucunda 

öğrencilerden gelen sorun ve talepler değerlendirilmiştir. 

21 Aralık 2023 tarihinde yapılan Müdür-Öğrenci buluşması etkinliğinde öğrencilerden gelen;  

 Yüksekokulumuz Müdürü Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI tarafından 21.12.2023 tarihinde 

Havacılık Yönetimi öğrencileri ile sınıflarda yapılan görüşmelerde Müdürlüğümüzden ve 

Rektörlüğümüzden beklentileri soruldu ve fikir alış verişinde bulunuldu. Bu görüşmeler neticesinde; 

 Yüksekokul Müdürümüz 4.sınıf öğrencilerimize 7.dönemin bitmek üzere olduğu ve artık 

misafirliğin başladığından bahsetti. Son sınıf olmanız dolayısıyla sektörü en iyi tanıyan, avantaj ve 

dezavantajlarını en iyi bilen grup olduğunu söyledi. Öğrenciler havacılıkla ilgili daha detaylı bilgiler 

almak istediklerinden bahsetti. Binamızın yeni tamamlandığı ancak atölye anlamında çok fazla 

eksiğimiz olduğu ve eksiklerin tamamlanması için kaynak ve zaman gerektiğinden bahsedildi. Maliyetin 

18.000.000.-TL olduğu, bir kısım malzemenin hibe edildiği hibe almak için çalışmaların devam ettiği 

belirtildi. Önümüzdeki dönemde atölyemizdeki mevcut malzemelerin tanıtıldığı bir çalışma 

yapılabileceği konuşuldu.  

 Öğrencilerimiz sektörde partime çalıştıklarını devamsızlıkla ilgili yardımcı olunmasını sektöre 

girme noktasında teşvik edilmelerini beklediklerini dile getirdiler. Yüksekokul Müdürümüz devam 

önemli Yüksekokulumuz Üniversite sıralamasında 4.sırada yer alıyor. Eğitim-öğretimde Türkiye’nin en 

iyi okullarından birisiyiz. Devam konusunda Yüksek Öğretim Kurumunun bize getirdiği sorumluluklar 

var. Devam zorunluluğu olan bir bölümüz. Sektör tanıtımında yardımcı olduk sınıf açarak sektörün 

eğitim vermesini sağladık dedi.  

 Öğrencilerimiz ders programıyla ilgili haftanın beş günü okulda olduklarını dört güne 

toplanmasının kendileri açısından daha iyi olabileceğinden bahsettiler. Bu konuda Yüksekokul 

Müdürümüz yatay ve dikey geçişle gelen öğrencilerimizin olduğu, bazı almaları gereken derslerin 

çakışabildiği söyledi. Ayrıca ortak zorunlu derslerin programının bize hazır geldiğini ona göre planlama 

yapmak zorunda olduğumuzu belirtti. Bir sonraki eğitim-öğretim döneminde yapılabilecek bir şey olursa 

yardımcı olmak istediği söyledi. 

Sektör, KPSS sınavı ve ALES ile ilgili daha fazla bilgiye sahip olmak istediklerini belirten 

öğrencilerimize, Yüksekokul Müdürümüz bu konuda mesleki kariyer ile ilgili uzmanları  
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Yüksekokulumuzda konferans vermeleri için etkinlikler düzenlendiği bunların bahar döneminde 

de devam edeceği bilgisini verdi. Talepleri doğrultusunda çalışmalar yapılabileceği belirtildi. 

 Yüksekokul Müdürümüz Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI öğrencilere başarı temennisinde 

bulunmuş, görüşmeler sonlandırılmıştır.   

  

  

 

 

 


